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Januárban tisztújító közgyűlést tartottunk, ahol a következő 4 évre bizalmat szavaztunk két új 
tagnak a szakbizottságban és újraválasztottuk a korábbi elnököt.  

Díjaztuk a leköszönő szövetségi kapitányt Villányi Krisztinát, a sportot befejező Habsburg-
Lothringen Károly Konstantint, a 2023-as szezonban kiemelkedő eredményeket elért Németh 
Blankát és életműdíjat kapott Tóthné Héczey Kati néni, akitől sajnos májusban szomorú búcsút 
vettünk. 

 

Márciusban egy különleges rendezvényen meghallgattuk, ahogy dr. Tatárné Laurenz Eszter 
néni mesél nekünk a lovastorna múltjáról és együtt nosztalgiáztunk felidézve a régi szép 
emlékeket. 

 

Február végén elindult a versenyszezon a műlovas versennyel. Köszönhetően annak, hogy a 
szakág segítséget nyújtott a movie átszállításában és így kísérleti jelleggel már movie-n is 
lehetett versenyezni, ismét sikerült a nemzetközi versenyzőket bevonni a műlovas versenyen 
való részvételbe. 

 

Februárban és márciusban több válogatott és nyílt edzés került megrendezésre, ahol 
szertornában, táncban és műlovon kaptak segítséget az érintettek. Hazai bíróink egy kétnapos 
képzésen vettek részt Kaposváron, aminek köszönhetően Szakács Kata az év során 
másodosztályú bíróvá lépett előre. 

 

A lovas versenyek áprilisban kezdődtek. Előbb a Budapest Bajnokság, majd a Budapesti CVI 
verseny került megrendezésre a Nemzeti Lovardában, amivel válogatott versenyzőink 
megkezdték a nemzetközi szereplést. Ezzel egy időben megszervezésre került egy válogatott 
fotózás, aminek köszönhetően részben a honlap, részben a facebook és insta oldalak egységes 
és színvonalas posztokat kaptak egész évben. 

 

Májusban újabb edzőtáborok, nyílt edzések, edzőképzés és újabb nemzetközi verseny 
következett, sőt lehetőség nyílt a kezdőbb lovastornászoknak is részt venni egy közös 
tornatermi edzésen. 

 

A szakág pénzügyi támogatásáról március végén tájékoztatott a Lovasszövetség. Addigra már 
nagyon sok program került leszervezésre, megvalósításra és sajnos csak ekkor lehetett látni azt 
is, hogy hiába lennének a szakbizottságnak további ötletei, erőforrások nélkül ezek nem lesznek 
megvalósíthatók. 

 



A versenyek júniusban is folytatódtak. Előbb Szilvásváradra utazott a magyar mezőny, majd a 
válogatottra egy utolsó megmérettetés várt Frenstatban, ami a Junior Európabajnokság és 
Felnőtt Világbajnoskág utolsó kvalifikációs állomása volt. 

 

A fókusz ezt követően Bernre irányult. A nehézségek ellenére válogatottunk egy nagyon 
izgalmas versenyen vett részt, ahol a lehetőségekhez képest igyekezett mindenki a legjobbját 
mutatni. Visszatekintve az elmúlt néhány évre, elmondhatjuk, hogy mind az egyéni 
versenyzőink, mind a junior csapatunk folyamatos fejlődést mutatnak és már egyre többször 
elérik a 7 pont körüli végeredményt, ami elengedhetetlen ahhoz, hogy a jövőben még több 
döntős eredményünk szülessen. 

 

Az augusztusi pihenőt követően szeptemberben és októberben a Kaposváron megrendezett 
Havanna kupán és az Országos Bajnokságon mérhették össze tudásukat a hazai versenyzők, 
illetve junior csapatunk utolsó megmérettetésként elutazott Lengyelországba egy utolsó 
szezonzáró nemzetközi versenyre. 

 

Decemberben sor került még egy válogatott és nyílt edzésre, illetve megszervezésre került a 
futószárazó képzés, melynek időpontja végül a következő év elejére csúszott. 

 

Év közben összeült egy munkacsoport, akik a hazai versenyszabályzat módosításán dolgoztak, 
majd a végleges tervet egy online szakági egyeztetésen vitára bocsájtották. 

Villányi Kriszta javaslatára újragondolásra került a lovak lépés jármódban történő pontozása is. 
Erről előbb egy online előadást néztünk meg, majd ezt követően egyeztettük a véleményeket és 
kialakítottuk az új pontozólapot, amit az OB-n már használatba is vettek a bírók. 

 

Bíróink a hazai versenyek mellett Romániában is lehetőséget kaptak a pontozásra, ezzel tovább 
gyarapítva tapasztalataikat. 

Októberben Bence-Kiss Krisztina, Török Barbara és Bence-Kiss András vettek részt a FEI 
szemináriumán Saumur-ben, melynek összefoglalóját hamarosan megosztják a szakág 
képviselőivel. 

 

Végig nézve a 2024-es éven, azt gondolom idén sem tétlenkedtünk. További ötleteink és 
terveink is vannak a szakág élénkítésére és szakmai képzésekre, melyhez elengedhetetlen a 
Lovasszövetség 2025 évi pénzügyi támogatása. 
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